
                   
K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 01/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 18.1.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, JUDr. Lubomír Ledl, JUDr. Monika  Krobová Hášová,   
                   MUDr. Iveta Borská, Ing. Michal Štěpán, Ing. Vladimír Schmalz, 
                    Pavel Hurda, Mgr. Jan Kalousek 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
Program: 
1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 10/2011 - schválení (podklad písemně)    
2/  Informace o pravomoci kontrolního výboru ZHMP a organizační záležitosti 
3/  Plán práce a návrh termínů zasedání na 1.pololetí 2012   
4/  Čerpání finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP za období  
     1.pololetí 2011 (písemný podklad zpracovaný odborem LEG MHMP zástupce LEG  
      MHMP přizván) 
5/   Informace o postupu ve věci Výstaviště Praha  
6/  Informace ve věci „zadržení ředitele MP HMP Mgr. Kotrouše“ s ohledem na nové 
     skutečnosti 
7/  Podnět Mgr. Kauckého k „přezkoumání usnesení ZHMP č. 12/75  ze dne  
     15.12.2011“  (podnět písemně) 
8/  Plán kontrol, přezkoumání hospodaření a dalších činností OKC MHMP  
     na rok 2012  ( T 5987 připraven pro jednání Rady HMP) 
9/   Zpráva o činnosti kontrolního výboru ZHMP za rok 2011 (podklad písemně) 
10/  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
11/  Různé a diskuse 

               
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil místopředseda Petr Dolínek. Ověřovatelem zápisu 
byl ustanoven JUDr. Ledl. Zasedání bylo zahájeno ve 13.00 hod., zvukový záznam je uložen u 
tajemnice výboru. 
 
Diskuse k programu : 
Členové výboru Ing. Schmalz a Hurda namítali zařazení bodu 4), 5) a 6) a vyzvali 
místopředsedu výboru, aby zařazení těchto bodů zdůvodnil. Místopředseda výboru 
konstatoval, že v případě bodu 4) se jedná pouze o pokračování projednávání problematiky, 
která již byla projednávána na předchozích zasedáních, v případě bodu 5) a  6) se jedná o 
náměty členů výboru. Doporučil v této souvislosti, aby napříště byly náměty členů výboru  
zařazovány v návrhu programu jednání výboru do bodu „Různé“ a při schvalování programu 
pak o nich bylo jednáno, zda budou zařazeny jako samostatný bod. 
O vyřazení bodů bodu 4), 5) a 6) dal místopředseda hlasovat (o každém bodu zvlášť) . 
Hlasování k bodu 4) 2 pro – 5 proti – 0 se zdrželi (hlasovalo 7 členů, pan Hurda krátce nebyl 
jednání výboru přítomen). 
Hlasování k bodu 5) 3 pro – 4 proti – 1 se zdržel. 
Hlasování k bodu 6) 2 pro – 4 proti – 1 se zdržel. 
Body 4), 5) a 6) zůstaly zařazeny v návrhu programu, pouze bylo schváleno předřazení bodu 
7) před bod 1). 
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Ad 7/  Podnět Mgr. Kauckého k „přezkoumání usnesení ZHMP č. 12/75  ze dne 15.12.2011“   
 (podnět písemně) 
Podnět Mgr. Kauckého obdrželi členové výboru před zasedáním. Místopředseda proto jen 
seznámil členy s obsahem stanoviska, které si vyžádal od odboru LEG MHMP. Stanovisko 
LEG MHMP bylo členy výboru vzato na vědomí (hlasování 7–0–0) a uloženo 
místopředsedovi zpracovat odpověď pro Mgr. Kauckého. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 10/2011 – schválení 
K zápisu 10/2011 nebyla vznesena doplňující připomínka a zápis byl schválen 
(hlasování : 6– 0 – 0). 
 
Ad 2/  Informace o pravomoci kontrolního výboru ZHMP a organizační záležitosti 
Úvodní slovo přednesl p. Dolínek, s odkazem na příslušná ustanovení zákona o hl.m. Praze 
rekapituloval rozsah kompetencí kontrolní výboru ZHMP. Ohledně vyřizování stížností 
a petic uvedl, že proces vyřizování podání je upraven Pravidly (příloha usn. Rady HMP 
č.2076/2005). Dále předložil členům výboru návrh na jmenování tajemnice výboru. Návrh, 
aby funkci tajemnice nadále zastávala JUDr. Huspeková (ved. odd. stížností OKC MHMP) 
byl přítomnými členy schválen (hlasování : 6-0-0). 
 
Ad 3/  Plán práce a návrh termínů zasedání na 1.pololetí 2012   
Místopředseda p. Dolínek v souvislosti s plánem práce výboru předložil návrh, aby na 
program jednání byly zařazovány informace o závažných poznatcích z kontrol prováděných 
OKC MHMP, informace o plánu kontrolní činnosti OKC MHMP a zpráva o jeho plnění, 
informace o plnění usnesení ZHMP (pravidelná čtvrtletní Zpráva), informace o čerpání 
finančních prostředků z EU. JUDr. Ledl doporučil, aby se pokračovalo se zvaním ředitelů 
odborů MHMP na jednání výboru, jejichž prostřednictvím jsou členové výboru podrobně 
seznamováni z rozsahem činnosti jednotlivých odborů MHMP. 
 
Dále byl předložen návrh termínů zasedání výboru na období 1.pol.2012. 
15.2.  (mimořádně místnost č.349 od 13.00)         
21.3. salonek  č.135 od 13.00         
18.4. salonek  č.135 od 13.00 
16.5. salonek  č.135 od 13.00   
13.6. salonek  č.135 od 13.00   
(Hlasování : 6-0-0) 
 
Ad 5/   Informace o postupu ve věci Výstaviště Praha  
Na jednání kontrolního výboru ZHMP se dostavil radní Ing. Novotný, projednání bodu 5) bylo 
proto operativně předřazeno před projednání bodu 4). 
Pan radní stručně rekapituloval úkony, které byly v souvislosti kauzou vyhořelého křídla ze 
strany orgánů hl.m. Prahy od roku 2009 realizovány (podání žaloby, proplacení částky 181 
mil. Kč, smluvní vztahy s Inchebou, výsledky jednání soudu, náklady na řízení). 
V diskusi bylo členy výboru poukazováno na problematiku uzavírání pojistných smluv a 
stanovení  podmínek jejich plnění. JUDr. Krobová Hášová doporučila provést kontrolu 
náležitostí uzavřených pojistných smluv, ověřit zda je ve smlouvách uvedeno hl.m. Praha jako 
oprávněná osoba. 
Usnesení č.01/01/2012 je přílohou tohoto zápisu. 
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Ad 4/  Čerpání finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP za období  
1.pololetí 2011 (písemný podklad zpracovaný odborem LEG MHMP zástupce LEG  
MHMP přizván) 
Za odbor LEG MHMP byli jednání přítomni Mgr. Jordán a Mgr. Hubert. Členové výboru před 
zasedáním ještě obdrželi v elektronické podobě seznam zaměstnanců MHMP na pozici 
právník (členění podle jednotlivých odborů MHMP). 
Předmětem diskuse byl seznam advokátních kanceláří, zastupování hl. m. Prahy při soudních 
jednáních, problematika „přísudku“ a otázka aplikace výše tarifu. 
Písemný podklad „Čerpání finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP“ 
byl členy výboru vzat na vědomí (hlasování: 6-0-0) s výhradou, kterou vznesl Ing. Schmalz 
ohledně nekonkrétnosti některých údajů (v rubrice ukončeno uvedeno nevím) s tím, že své 
podněty ke kontrole uplatní při příštím zasedání. 
 
 
Ad 6/  Informace ve věci „zadržení ředitele MP HMP Mgr. Kotrouše“  
Jednání byla přítomna ředitelka odboru Kancelář primátora JUDr. Děvěrová, která společně 
s ředitelkou OKC MHMP Ing. Ondráčkovou reagovala na dotazy ohledně práva HMP nahlížet 
do spisů, používání výrazu „vedlejší účastník“, stanoviska státního zastupitelství a průběhu 
kontroly prováděné na MP. Diskutována byla otázka předložení výsledných kontrolních 
materiálů z provedené kontroly členům výboru. Na žádost členů výboru  je přílohou zápisu 
usnesení Rady HMP, kterým byl řízením MP pověřen Mgr. Klema. 
Usnesení č.02/01/2012 je přílohou tohoto zápisu. 
 
Ad 8/  Plán kontrol, přezkoumání hospodaření a dalších činností OKC MHMP  
na rok 2012  ( T 5987 připraven pro jednání Rady HMP) 
Na návrh místopředsedy bude projednání Plánu kontrol zařazeno do programu únorového 
zasedání výboru s tím, že výbor bere na vědomí informaci o ořípravě plánu kontrol na rok 
2012 (hlasování: 5-0-0). Po projednání Plánu kontrol v Radě bude materiál zaslán 
elektronicky členům výboru. 
 
Ad 9/  Zpráva o činnosti kontrolního výboru ZHMP za rok 2011 (podklad písemně) 
K návrhu Zprávy o činnosti výboru nebyly vzneseny doplňující připomínky. Zpráva byla 
schválena (hlasování: 5-0-0). Předložení Zprávy k informaci na únorové zasedání ZHMP 
zajistí tajemnice výboru ve spolupráci s oddělením volených orgánů. 
 
 
Ad 10/  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Informaci předložila JUDr. Huspeková. 
Vyřízené : 
Boswart – žádost o upřesnění výměry pozemku a stanovení výše platby (vyžádány podklady 
od SVM MHMP). Po vypracování geometrického plánu bude návrh na prodej pozemku 
(včetně návrhu na zrušení úhrady za předchozí užívání pozemku) předložen Radě a ZHMP. 
Mužík – podnět k přešetření čerpání dotace HMP na parkové úpravy (vyřizováno ve 
spolupráci s přísl. oddělením OKC MHMP). Čerpání finančních prostředků bude prošetřeno 
přísl. odd. OKC v březnu 2012 v rámci přezkoumání hospodaření 
Malá – stížnost na chybné údaje v důvodové zprávě k materiálu projednaného a schváleného 
Radou a ZHMP. Jednalo se o ojedinělé pochybení a nepravdivé informace obsažené 
v důvodové zprávě k usnesení Rady ani Zastupitelstva, jimiž bylo o svěření stavby parkoviště 
na pozemku parc. č. 2117/337 v k. ú. Chodov rozhodnuto, nebyly uvedeny cíleně. (stížnost i 
odpověď obdrželi členové v písemné podobě). 
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Dosud v šetření : 
Moravec – podnět přednesený na zasedání ZHMP (zakázka Opencard). Dosud probíhá šetření 
orgánů činných v trestním řízení. Ing. Moravcovi bude zaslána průběžná informace. 
Štruncová – žádost o přešetření financování TV Metropol. Vyžádáno stanovisko od ředitelky 
odboru OKO MHMP. 
Grabinský (2x) – žádost o revokaci usnesení ZMČ Praha – Koloděje a podnět k prošetření 
pronájmu fotbalového hřiště (stanovisko a podklady od starosty vyžádány prostřednictvím 
OKC – doručeny 9.1.2012 – bude zpracován návrh odpovědi). 
Nově doručené: 
Richter  - žádost o prošetření nezákonnosti usnesení ZMČ Praha 2. Adresováno rovněž 
řediteli MHMP, který na základě návrhu zpracovaného odborem LEG odpověděl. (stížnost i 
odpověď RED obdrželi členové písemně e-mailem). 
Burda   - petice „výstup ze stanice metra Petřiny“ adresovaná MČ Praha 6 a sekret. ZHMP 
(jehož prostřednictvím předána KVR). Ve věci jsou věcně a místně  příslušné odbory ÚMČ 
Praha 6, proto odpověděl petentům tajemník (kopie odpovědi doručena OKC 16.1.2012). 
Odpověď místopředsedy KVR bude odeslána v termínu dle petičního zákona ( T: 21.1.2012). 
Grabinský (za SK Slavoj Koloděje) -   žádost o změnu kriterií pro přijetí do 1. třídy ZŠ 
Koloděje. Prostřednictvím OKC  vyžádáno stanovisko od starosty.  
Informaci o stavu vyřízených a nově doručených stížností vzali přítomní členové výboru na 
vědomí (hlasování  5-0-0). 
 
Ad 11/  Různé a diskuse 
MUDr. Borská – vznesla dotaz ohledně stížnosti, která byla adresována panem Janigou 
některým členům ZHMP. Stížnost byla adresována odboru ZSP MHMP, vyřízení zůstává ve 
sledování oddělení stížností OKC MHMP. 
Dolínek – předložil podnět pí Smutné (KVR ZMČ Praha 6) ohledně změny regulativu výšky u 
stavby supermarketu Kaufland na Vypichu. Přešetření zajistí OKC MHMP v součinnosti 
s příslušnými odbory MHMP. 
Ing. Šenarová – vznesla námitku k průběhu řízení vedených v souvislosti s výstavbou tunelu 
Blanka, kdy OS Za naši budoucnost (jehož je představitelkou) není přizváno správními orgány 
k jednání a nejsou mu ani zasílána rozhodnutí, přestože občanskému sdružení  byl uznán 
statut účastníka řízení. Doporučeno využít opravných prostředků nebo zvážit podání stížnosti 
dle § 175 správního řádu. 
 
 
Zasedání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno v 15.15 hod. 
 
Přílohou zápisu jsou  usnesení č. 01 a 02, usn. Rady k MP 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru        
         
      
               JUDr. Lubomír  L e d l                                                  Petr  D o l í n e k  
        ověřovatel zápisu                                                      místopředseda výboru                                                                                       


